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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Kérdés

„Betartja-e a Kormány a törvény előírásait?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc miniszterelnök úrhoz . A kérdésre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A parlagfű okozta allergiás megbetegedések mára Magyarország lakosságának mintegy 25%-
át érintik. A parlagfű elleni védekezés valamennyiünk kötelessége, az erre vonatkozó
jogszabályokat minden állampolgárnak, illetve szervezetnek be kell tartania . Különösen
vonatkozik ez az államra.

A növényvédelemről szóló 2000 . évi XXXV. törvény a föld használóját kötelezi a parlagfű
kiirtására, és amennyiben e kötelezettségének határidőben nem tesz eleget, bírság kiszabását
rendeli el. A kormány tájékoztatása szerint 2005-ben az eljáró hatóságok több mint 8600
esetben rendeltek el közérdekű védekezést és mintegy 280 millió forint bírságot szabtak ki .
Arról azonban nem tudunk semmit, hogy ezek közül hány esetben és milyen összegben történt
valamilyen állami szerv, költségvetési intézmény, állami részesedéssel működő gazdasági
társaság elmarasztalása. Azt azonban az ország bármely táján járva tapasztalhatjuk, hogy az
utak, vasutak, folyami töltések mentén, elhagyott laktanyák területén tenyészik leginkább a
parlagfű.

Amíg az állam a földhasználó állampolgárokkal, nem állami szervezetekkel szemben - ahogy
Őn a kormányprogramban fogalmaz - „összehangolt hatósági eréllyel" kíván fellépni, és több
milliós bírság kiszabásával fenyeget, addig saját maga minden következmény nélkül szegheti
meg a törvény előírásait . Ez nem csak az allergiás betegekkel szembeni arcátlanság, de a
jogállamiság megkérdőjelezése is .



Tisztelt Miniszterelnök úr!

Mit tesz Ön, és az Ön kormánya azért, hogy az állami szervezetek, illetve ilyen részesedéssel
működő gazdasági társaságok által használt földeken, honvédségi területeken a törvény
előírásának megfelelő védekezés teljes egészében megtörténjen?
Milyen és mekkora anyagi forrás áll ezen szervezetek rendelkezésére a védekezéshez?
Mit tesz Ön, és az Ön kormánya azért, hogy a védekezéshez anyagi eszközzel egyáltalán nem,
vagy csak részben rendelkező állami szervezetek eleget tudjanak tenni törvényi
kötelezettségüknek?
Reménykedhetnek-e az allergiások abban, hogy az idén nyugodtan szívhatják be a levegőt az
utak, vasutak, folyók mentén is?

Érdeklődve várom válaszát a mintegy két és fél millió allergiás nevében .

Budapest, 2006 . augusztus 18 .

Dr. Áder'Idnos
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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